
Protokół nr 5/2024 

z V sesji Rady Miejskiej 

w Opolu Lubelskim 

 

Miejsce sesji: obrady V sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Opolu Lubelskim (ul. Lubelska 4). 

Data sesji: 12 września 2024 roku 

Godzina rozpoczęcia sesji: 1105 

Godzina zakończenia sesji: 1130 

Numery podjętych uchwał: od V/39/2024 do V/47/2024 

Prowadzący obrady: Przewodniczący Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim - Pan Waldemar 

Gogół. 

 

Uczestnicy obrad: 

1) Radni Rady Miejskiej - 12 osób (lista obecności w załączeniu do protokołu) 

1. Bryś Waldemar 

2. Czyżewski Józef 

3. Gogół Waldemar 

4. Grabowski Krzysztof 

5. Jurak Radosław 

6. Kalinowski Paweł 

7. Morek Agnieszka 

8. Odymała Monika 

9. Sadurska Małgorzata 

10. Stempin Marcin 

11. Strzelecka Małgorzata 

12. Woś Katarzyna 

2)  Burmistrz - Sławomir Plis 

3) Zastępca Burmistrza – Radosław Śpiewak, 

4) Sekretarz Gminy – Izabela Zarzycka, 

5) Skarbnik Gminy - Dorota Bełżek, 

6) Adwokat - Maciej Burzyński, 

7) Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Urzędu Miejskiego - Grzegorz Gołofit, 

8) Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Samorządowych Urzędu Miejskiego - 

Justyna Haraszczuk. 

 

 



Punkt 1 

Otwarcie sesji. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Przewodniczący Rady otworzył obrady V sesji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim. Następnie 

powitał Radnych, Burmistrza - Pana Sławomira Plisa, Zastępcę Burmistrza - Pana 

Radosława Śpiewaka, Skarbnik Gminy - Panią Dorotę Bełżek, Sekretarz Gminy - Panią 

Izabelę Zarzycką, Mecenasa Macieja Burzyńskiego, Kierownika Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa - Pana Grzegorza Gołofita, Kierownik 

Wydziału Organizacyjnego i Spraw Samorządowych - Panią Justynę Haraszczuk. 

Następnie na skutek sprawdzenia kworum poinformował, że w sesji uczestniczy 12 

Radnych. Warunek posiadania kworum został spełniony, a tym samym Rada Miejska może 

podejmować prawomocne decyzje.  

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Państwo Radni bądź Pan Burmistrz mają uwagi dotyczące 

zaproponowanego porządku obrad. W związku z brakiem zgłoszeń poprosił o przystąpienie 

do głosowania nad porządkiem obrad jaki został przesłany Państwu Radnym wraz 

z zawiadomieniem na sesję. 

Głosowanie: 

12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach i zapytaniach 

Radnych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Opola Lubelskiego na lata 2023-

2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia nieruchomości nr ew. 281, obręb 0013-Grabówka 

do kategorii dróg gminnych.  



8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania za lata 2022-2023 z realizacji 

„Czteroletniego programu opieki nad zabytkami dla gminy Opole Lubelskie na lata 

2022-2025”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 

ew. 06-Elżbieta, na okres 3 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie ewidencyjnym 27-Ożarów Drugi, na okres 10 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzędowych nazw 

miejscowości Bielecczyzna, Metelszczyzna, Stara Rzeka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Opole Lubelskie na 2024 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w 

formie realizacji zadania pn.: „Wykonanie odwodnienia skrzyżowania drogi 

wojewódzkiej (ul. Józefowska) z drogą gminną (ul. Nowa) w Opolu Lubelskim. 

15. Sprawy różne i wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Państwo Radni mają uwagi odnośnie protokołu 

z poprzedniej sesji. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował przystąpienie do przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji w drodze głosowania. 

Głosowanie: 

12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w głosowaniu udział wzięło 12 Radnych. Wszyscy 

głosowali „za” przyjęciem protokołu.  

 

Punkt 4 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach 

i zapytaniach radnych.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że do chwili obecnej zostały przedłożone na jego ręce 

4 interpelacje: 



1. Interpelacja Pana Radnego Pawła Kalinowskiego odnośnie ujęcia zadań 

inwestycyjnych w budżecie Gminy Opole Lubelskie - są to zadania dotyczące 

Sołectwa Kluczkowice, Sołectwa Góry Kluczkowickie, Sołectwa Zadole, Sołectwa 

Ćwiętalka-Świdry, a także Sołectwa Widły.  

2. Interpelacja Pani Radnej Agnieszki Morek dotycząca wykonania nawierzchni 

asfaltowej drogi wewnętrznej na działce 1512 w miejscowości Niezdów.  

3. Interpelacja Pani Radnej Agnieszki Morek w sprawie wykonania nawierzchni 

asfaltowej drogi numer 108158L na działce 295/2 i 420 tej części, która jest 

w Sołectwie Góry Opolskie. 

4. Interpelacja Pani Radnej Agnieszki Morek w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na rok 2025, na przeprowadzenie drobnych prac remontowych 

i malowania pomieszczeń budynku Świetlicy Wiejskiej w Elżbiecie.  

Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze złożyć jakąś interpelację 

bądź zapytanie. W związku z brakiem zgłoszeń zarządził przejście do kolejnego punktu 

posiedzenia.  

 

Punkt 5  

Sprawozdanie burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Burmistrza w celu przedstawienia 

sprawozdania międzysesyjnego. 

Sławomir Plis – Burmistrz: 

Pan Burmistrz poinformował, że w okresie wakacyjnym wykonano przebudowę dachu wraz 

z wymianą pokrycia budynku Szkoły w Ćwiętalce. Zadanie znajduje się na etapie 

końcowym, a procedura odbiorowa zakończy się we wrześniu. Wartość tej inwestycji wynosi 

250 000 zł. Pan Burmistrz wyraził słowa podziękowania pod adresem Dyrektora Szkoły oraz 

jego współpracowników za wkład w remont placówki poprzez osobiste chociażby malowanie 

sal lekcyjnych. W przyszłości koniecznym będzie wykonanie jeszcze termomodernizacji 

budynku.  

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że zakończyła się realizacja zadania pn.: 

„Rewitalizacja klasztoru Pijarów w Opolu Lubelskim”. Wartość dofinansowania stanowiła 

98% blisko milionowej kwoty inwestycji. Zaledwie 2% stanowił wkład finansowy po stronie 

gminy. Kolejnym realizowanym zadaniem, jeśli chodzi o ochronę zabytków w gminie będzie 

rewitalizacja zabytkowego kościoła parafialnego pw. Świętej Trójcy we Wrzelowcu. Umowa 

na realizację tej inwestycji została podpisana 25 lipca, a kwota pozyskana na ten cel to 1,2 

mln zł.  



W odpowiedzi na wnioski składane zarówno przez Panią Sołtys jak i mieszkańców wsi Górna 

Owczarnia podpisana została umowa na przebudowę drogi w tej miejscowości na odcinku 

400 metrów. 

W ramach prac modernizacyjnych nastąpi przebudowa Opolskiego Centrum Kultury. 

Obejmie ona modernizację pokrycia dachowego, wykonanie izolacji cieplnej, remont 

pomieszczeń.  

W dniu 14 sierpnia w Urzędzie Wojewódzkim podpisana została umowa na dofinansowanie 

doświetlenia przejść dla pieszych. W ramach zadania wykonane zostanie doświetlenie 

przejścia przy ul. Kościuszki oraz przy ul. Lubelskiej, przy Urzędzie Miejskim. Wartość 

inwestycji to ponad 100 000 zł; dofinansowanie wynosi 95 000 zł.  

W dniu 6 września blisko 60 seniorów z gminy Opole Lubelskie wzięło udział 

w Międzynarodowych Senioraliach zorganizowanych w Krakowie. Wydarzenie odbywa się 

corocznie i gromadzi seniorów z całego świata. Na wydarzenie zapraszane są samorządy 

partnerskie zrzeszone w ramach Programu Gmina Przyjazna Seniorom. Jak poinformował 

Pan Burmistrz są plany organizacji tego typu imprezy w Opolu Lubelskim dedykowanej 

seniorom z terenu naszej gminy.  

W dniach od 26 sierpnia do 9 września odbyły się zebrania mieszkańców sołectw w celu 

wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej na kadencję w latach 2024-2029. W zebraniach udział 

wzięło ponad 1000 osób. W 32 sołectwach zostali wybrani sołtysi, którzy pełnili tę funkcję 

w dotychczasowej kadencji. W 11 sołectwach wybrano nowych sołtysów. Od 16 do 19 

września zostaną przeprowadzone wybory Zarządów Osiedli i ich Przewodniczących. 

Na koniec swojej wypowiedzi Pan Burmistrz zaprosił na turniej polsko-węgierski, z udziałem 

młodzieży z miasta partnerskiego Mikohazy. Turniej zostanie rozegrany w sobotę, w Szkole 

Podstawowej nr 1. Drugie zaproszenie dotyczyło święta Produktu Lokalnego, które 

odbędzie się w niedzielę o godz. 12.00 w Parku Miejskim.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania do Pana 

Burmistrza w zakresie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. 

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny wyraził słowa podziękowania skierowane do Pana Burmistrza za dostrzeżenie 

potrzeb szkoły w Ćwiętalce. Następnie wyraził słowa uznania dla dyrekcji oraz 

pracowników, którzy ogrom pracy, ale i serca włożyli w wyremontowanie, odnowienie 

pomieszczeń placówki. Następnie wyraził pogląd, że z uwagi na to, iż konieczne jest 

podjęcie kolejnych remontów w przyszłości zasadnym byłoby ukazanie potrzeb w tym 

względzie Państwu Radnym, co można uczynić poprzez wizytę w tej placówce. Pan Radny 

podziękował Pani Sekretarz za przychylność wobec propozycji uczestnictwa w programie 

wymiany źródeł ciepła i poprawy efektywności szkół. Słowa podziękowania zostały 

skierowane również do pracowników Urzędu Miejskiego za udział w wyborach sołeckich, 



które zostały przeprowadzone w terenie gminy. Szczególne słowa podziękowania zostały 

skierowane pod adresem Pani Agnieszki Jakubczyk – Inspektor ds. organizacyjnych i 

kancelaryjnych, która w opinii Pana Radnego trafiła na dość ekstremalne wybory, a spisała 

się wzorowo.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący wyraził pogląd, że nie widzi przeciwskazań, żeby zarówno Komisja 

Oświaty jak i Radni Rady Miejskiej wykonywali swoje obowiązki w terenie, a zatem możliwe 

jest zrealizowanie postulatu zawartego we wniosku.  

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia strategii Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Opola Lubelskiego na lata 

2023-2027.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. W związku z tym zaproponował, aby przejść do 

głosowania, jeżeli Państwo Radni nie wyrażają woli zadania pytań. Wobec braku zgłoszeń 

nastąpiło przystąpienie do głosowania.  

Głosowanie: 

11 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

1 - „wstrzymujący się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że 11 Radnych głosowało „za” przyjęciem uchwały, 1 

Radny „wstrzymał się” od głosu.  

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia nieruchomości numer ewidencyjny 281, 

obręb 0013 - Grabówka do kategorii dróg gminnych.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze pytania dotyczące 

projektu uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował przystąpienie do 

głosowania. 

Głosowanie: 

11 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

1 - „wstrzymujący się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że 11 Radnych głosowało „za” przyjęciem projektu 

uchwały, 1 osoba „wstrzymała się” od głosu. 



Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania za lata 2022-2023 

z realizacji „Czteroletniego programu opieki nad zabytkami dla Gminy Opole 

Lubelskie na lata 2022-2025”.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania do projektu, który 

został omówiony na posiedzeniu komisji wspólnych. W związku z brakiem zgłoszeń 

zaproponował przystąpienie do głosowania.  

Głosowanie: 

12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 Radnych, 

a zatem uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych położonych 

w obrębie ewidencyjnym 06 – Elżbieta, na okres 3 lat.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

W związku z omówieniem projektu uchwały na posiedzeniu komisji wspólnych Pan 

Przewodniczący zapytał, czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania. W związku 

z brakiem zgłoszeń poprosił o przystąpienie do głosowania. 

Głosowanie: 

12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie ewidencyjnym 27 - Ożarów Drugi, 

na okres 10 lat.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś pytania 

dotyczące aktualnie procedowanego dokumentu. Na skutek braku zgłoszeń poprosił 

o przystąpienie do głosowania.  

Głosowanie: 



12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w głosowaniu udział wzięło 12 Radnych. Wszyscy 

Radni opowiedzieli się w sposób jednogłośny „za” przyjęciem uchwały. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Lubelskiego 

o zniesienie urzędowych nazw miejscowości Bielecczyzna, Metelszczyzna, Stara 

Rzeka. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt aktualnie omawianej uchwały, tak jak 

pozostałe projekty będące przedmiotem sesji zostały uprzednio omówione na posiedzeniu 

komisji stałych. Następnie zapytał, czy Państwo Radni mają jeszcze w chwili obecnej jakieś 

pytania w zakresie bieżącej tematyki. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował 

przystąpienie do głosowania.  

Głosowanie: 

12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący dokonał stwierdzenia, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Opole Lubelskie na 2024 rok.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej przez Panią Skarbnik. Po czym 

zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś pytania związane z aktualnie 

procedowanym dokumentem. W związku z brakiem zgłoszeń Pan Przewodniczący poprosił 

o wyrażenie opinii odnośnie procedowanego dokumentu w drodze głosowania.  

Głosowanie: 

12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w głosowaniu udział wzięło 12 Radnych. Wszyscy 

jednogłośnie opowiedzieli się „za” przyjęciem uchwały.  

 



Punk 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że tak samo jak w przypadku poprzedniej uchwały ta 

obecnie procedowana została również omówiona przez Panią Skarbnik na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze 

jakieś pytania w tym zakresie. W związku z brakiem zgłoszeń poprosił o przystąpienie do 

głosowania.  

Głosowanie: 

12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 12 Radnych, wszyscy głosowali „za” 

przyjęciem uchwały. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej województwu 

lubelskiemu w formie realizacji zadania pn.: „Wykonanie odwodnienia 

skrzyżowania drogi wojewódzkiej (ul. Józefowska) z drogą gminną (ul. Nowa) 

w Opolu Lubelskim”. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zwrócił się do Państwa Radnych z pytaniem, czy z ich strony istnieje 

potrzeba wyjaśnienia jakiś ewentualnych niejasności. W związku z brakiem zgłoszeń 

zaproponował przejście do głosowania.  

Głosowanie: 

12 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 15 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie.  

W związku z brakiem zgłoszeń ze strony nastąpiło przejście do realizacji kolejnego punktu 

sesji. 

 



Punkt 16 

Zamknięcie porządku obrad.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady 

V sesji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim o godz. 1130. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Magdalena Szczucka.  


